
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ SEVER z 06.06.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3939 

Občania žiadajú vrátiť späť prestupný lístok a cenu cestovného lístka ako bolo 
doteraz. 

Múdra Hana, Ing. 

Predpokladám, že žiadate vrátiť neprestupný cestovný lístok, ktorý je v súčasnom cenníku 
platnom do 30. júna 2024. Cenník MHD Trenčín bol schválený Mestským zastupiteľstvom 
Trenčín, doplnený viacerými pozmeňujúcimi návrhmi, ktoré boli zapracované. V tomto čase 
neuvažujeme o zapracovaní takejto zmeny, nakoľko je v rozpore s pripravovanou koncepciou 
MHD, ktorá bude určite vyžadovať prestupy cestujúcich. Cestovanie s prestupmi je 
nekomfortnejšie, preto nedáva zmysel za takéto obmedzenie požadovať viac peňazí. 

V procese - 
naplánované 

3940 

Občania žiadajú aby autobus č.6 chodil až do Kubrice a nie len do Kubrej. 

Múdra Hana, Ing. 

 

Predĺženie linky 16 z Kubrej do Kubrice nie je možné z obehových dôvodov, nakoľko autobus 
by nestihol prísť do Kubrice a následne sa napojiť na časovú polohu vratného spoja, 
respektíve čas na obrat v Kubrici by bol tak malý, že by dochádzalo k prenosu meškania 
z jedného spoja na druhý. Všetky spoje linky 16 pokračujú zo Záblatia na linke 3, zároveň sú 
odchody linky nastavené tak, aby robili prípoje k vlakom a od vlakov. Z uvedených dôvodov 
nie je možné pristúpiť ani k úprave časovej polohy. Predĺženie linky 16 do Kubrice zároveň 
nemá oporu ani v intenzite prepravného prúdu, inými slovami, po danej trase cestuje tak málo 
cestujúcich, že je neefektívne prevádzkovať priamu linku. Do budúcnosti sa zaoberáme 
možnosťou predĺženia aspoň po zastávku Kubrá, Dubová. 

Zatvorené 

3941 

Občan žiada orezanie kríkov pri predajni Cyklostore, na M. Turkovej 1. 

 

Jaroš Roman, Ing. 

Zmladenie krov je zaradené v pláne údržby verejnej zelene s termínom realizácie do konca 
mesiaca júl. 

V procese - 
naplánované 

3942 

Občan žiada : Odstrániť kamene na gen. Viesta 26. 

 

Jaroš Roman, Ing. 

Kamene boli odstránené. 

Zatvorené 

3943 

Občan žiada odstrániť kamene na týchto doložených obrázkoch -Turkovej 
28,Turkovej 34,Žilinská 6, MŠ Včielka , Považská, Osvienčimská 6, Zimný 
štadión, Hodžova 5,14,15,46,69, Armádna, Opatovská 24, Sihoť 4-pole, 
Gagarinova 32, Gen. Goliana38, Soblahovská  23, OC Max,28. októbra, 
Súdna, Juh oproti domu smútku. 

Jaroš Roman Ing. 
Ďuďáková Mária Bc. 

Kamene boli odvezené zo všetkých lokalít. 

Zatvorené 

  



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3944 

VMČ Sever žiada Mestský úrad, aby čo najskôr vypracoval projektovú 
dokumentáciu k detskému ihrisku na Žilinskej ulici, a na najbližšom VMČ 
04.07.2024 informoval o jeho stave. 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 
Korienek Ján 

Vzhľadom na skutočnosť, že sa na území mesta nachádza veľké množstvo herných prvkov 
nespĺňajúcich súčasné legislatívne podmienky noriem STN 1176, STN 1177 o bezpečnosti 
DI, nakoľko veľká časť z nich bola osadená na ploche v čase budovania sídliska, je filozofiou 
mesta budovanie spádových detských ihrísk. Samotná starostlivosť ale najmä zabezpečenie 
splnenia legislatívnych podmienok noriem, pri takýchto prvkoch je pre mesto náročné, nie len 
finančne ale aj materiálovo a personálne. 
Už pri projektovaní detských ihrísk musia všetky navrhované herné prvky aj s  dopadovými 
plochami spĺňať požiadavky na bezpečnosť v zmysle platných technických noriem STN 1176 
a 1177 a byť certifikované. Po vybudovaní každého detského ihriska má realizačná firma 
povinnosť zabezpečiť inšpekčnú správu z Technickej inšpekcie, ktorá potvrdzuje, že detské 
ihrisko ako celok spĺňa požiadavky bezpečnosti zariadení detských ihrísk v zmysle platných 
STN. 
Vo vzdialenosti cca 500 m od ulice Žilinská sa nachádzajú dve novo vybudované spádové 
detské ihriská – Považská a Pádivec. 
Nakoľko na ulici Žilinská máme zmapovaných viacero detských ihrísk - Žilinská č.3, č.7, č.9 
a č.16 je potrebná bližšia špecifikácia plochy, ktorá je predmetom otázky. 
Až na základe toho môže Útvar investícií, ktorý disponuje aktuálne finančnými prostriedkami 
na projektovú dokumentáciu, obstarať zhotoviteľa dokumentácie. 

V procese - 
naplánované 

3945 
VMČ sever žiada predložiť od Mesta informáciu na základe akých právnych 
krokov bola odstránená táto stavba, jedná sa o Detské ihrisko na Žilinskej ulici. 

Jaroš Roman, Ing. 
Neboli podniknuté žiadne právne kroky. 

Zatvorené 

3946 

VMČ Sever žiada Mesto Trenčín o zachovanie linky č. 4 avšak s tým, aby bolo 
upustené od trasovania cez Ul. J. Derku a aby linka č. 4 prechádzala po 
medzinárodnej ceste E61. 

Múdra Hana, Ing. 

Pretrasovanie linky 4 po ceste I/61 síce technicky možné je, treba však brať na vedomie, že 
týmto krokom sa zredukuje počet spojov medzi Kubrou, Dolným mestom a Nemocnicou 
o 50%, t.j. interval v špičke z 15 minút na 30 minút, a v sedle z 30 minút na 60 minút. 
Uvedené riešenie by vyhovovalo 50 obyvateľom ulice Jána Derku, ktorí podpísali hromadný 
nesúhlas, naopak by skomplikovalo cestovanie stovkám iných ľudí. Linka 4 by zároveň v tejto 
trase nedokázala obslúžiť zastávku Pred poľom, kde majú byť zabezpečené prestupy z linky 
4 na linku 1 smer MAX a Kaufland, rovnako tak je z tejto zastávky dostupnosť k spádovej 
lekárke pre Opatovú. Zachádzanie linky 4 do Kubrej zo zastávky Pred poľom je technicky 
nemožné, autobus by sa nestíhal otáčať medzi spojmi, zároveň by sa extrémne predĺžil 
cestovný čas obyvateľom Opatovej - MHD by pre Opatovú bola potom tak neatraktívna, že ju 
môžeme rovno zrušiť. 

Zatvorené 

3947 
VMČ Sever si žiada dodať kolaudačné rozhodnutie chodníkov na Jasnej ulici 4 
a 6 do najbližšieho zasadnutia 04.07.2024. 

Ďuďáková Mária Bc. 
Prikladáme kolaudačné rozhodnutie pre stavebníka Železnice SR zo dňa 14.12.2018 

Zatvorené 
(kladne) 

3948 
Poslankyňa Mišáková žiada právne oddelenie či by vedeli pomôcť s 
problémom na Hodžovej ulici (zasypanie po výkopoch pre Slovak Telekom).Už 
rok sa to ťahá a nevedia sa dopracovať k tomu aby boli zasypané jamy na ulici. 

Jaroš Roman, Ing. 
Mrázová Katarína JUDr. 

Múdra Hana, Ing. 

Telekom spätné úpravy na mestských pozemkoch po rozkopávke zrealizoval. Na pondelok 1. 
júla je dohodnutá obhliadka so zástupcom firmy Telekom pánom Thótom, tel. č. 0911 742 
005, aby sme zistili o aké pozemky, na ktorých nebola spätná úprava zrealizovaná vlastne 
ide. Pokiaľ ide o súkromné pozemky, prosím dotknutých, aby kontaktovali priamo pána Thóta. 

Zatvorené 

 


